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Nu veel golftassen hun winterstalling weer innemen, de 
marshalkar toegedekt in de schuur wordt gezet en de 
marshals zelf ook eindelijk op hun welverdiende vakantie 
kunnen, lijkt het einde van het golfseizoen daar. De wind 
fluistert en de kou volgt stapvoets. Toch zijn er de bikkels 
die weer en wind trotseren, die het allemaal niets lijkt te 
deren dat de jaarlijkse recessie van het weer zijn intrede 
doet. Niet omdat het moet, of als excuus, maar gewoon 
omdat het spelletje wel heel verslavend is. 

Gelukkig wijken wij niet af van ons schema en kunt u dit 
jaar nog één keer genieten van veel nieuws over en 
rondom onze baan, om toch nog even dat heerlijke 
golfgevoel vast te kunnen houden! Daarom barst deze 
ZeijdeLinks van de primeurs: zo klimt marshal Gerrit voor 
ons allen als nieuwe columnist in de pen en beschrijft elke 
komende ZeijdeLinks met een vette knipoog wat zijn ogen 
en oren waarnemen. In briefvorm en steeds gericht aan 
iemand anders. Bert Blanke heeft zich weer eens creatief 
uitgeleefd en heeft verrassende kopjes ontworpen voor de 
vaste rubrieken als ‘Van de Voorzitter’, Fore!af, de Regel- 
en Handicapcommissie, Kunst in het Clubhuis etc. 
 
Boeiend ook om te lezen dat onze Marcel ‘van de shop’ 
zich heeft ontwikkeld tot de Jac Orie van de golfsport. Met 
de nieuwste wetenschappelijke technieken geeft hij het 
golfspel een nieuwe impuls en dimensie, zo vertelt hij in 
‘Negen holes met..’ 
En wat te denken van de nieuwste golfregels voor het 
komende jaar. Makkelijker, sneller en vertrouwend op de 
eigen verantwoordelijkheid van de golfer.  
Onze hoofdgreenkeeper Chris Kombrink licht zijn niet 
gemakkelijk genomen besluit toe om zijn talenten elders in 
te zetten. Goed voor hem, jammer voor ons. De 
afscheidswens van de DG&CC is waarschijnlijk ook veel 
leden uit het hart gegrepen.  
Geweldig nieuws weer ook van onze jeugd, rake 
opmerkingen van onze marshals en tenslotte het 
voorlaatste deel over de geschiedenis van De Drentsche. 
 
Kortom: heerlijk leesvoer voor bij de kerstboom.  
De redactie van de ZeijdeLinks wenst u allen goede en 
gezonde feestdagen en een sfeervol nieuw golfjaar! 



!2

Het lustrumjaar is voorbij en was een groot succes. 
Frits van der Heide en zijn team hebben vakwerk 
afgeleverd. Het slotstuk tijdens de outsidercup was 
spectaculair en bestond uit de ingrediënten donker, 
marsmannetjes, vuurwerk en golf. Je moet het 
gezien hebben! 

Over succesvol gesproken, dat kan ook gezegd 
worden van de Tulip Golf Challenge. Ondanks de 
wisselende weersomstandigheden was het genieten 
voor de deelnemers, vrijwilligers van De Drentsche 
en de bezoekers van dit internationale jeugd- 
golftoernooi op onze baan. Alle leden van het 
bestuur hebben, naast vele andere vrijwilligers, een 
bijdrage aan dit evenement geleverd. Op naar de 
derde editie in 2018! 

Hoewel het golfen voor velen op een iets lager pitje 
staat in deze periode van het jaar, zijn het bestuur 
en de diverse commissies volop bezig met de 
voorbereidingen voor activiteiten in 2018. De 
uitnodiging voor de nieuwjaarswedstrijd en -
receptie op 7 januari 2018 is inmiddels verstuurd. 
Op de nieuwjaarsbijeenkomst zullen de golfer en 
de jeugdgolfer van het jaar 2017 bekend worden 
gemaakt. De genomineerde golfers zijn Roel van 
der Velde en Michel van Zijl en de genomineerde 
jeugdgolfers zijn Koen Hazekamp en Guido Mulder. 

Voorts is de datum voor de algemene 
ledenvergadering (ALV) vastgesteld. De ALV zal 
gehouden worden op 12 maart 2018. Tijdens de 
ALV zal een terugkoppeling worden gegeven op de 
enquête Players First. Verder zal een externe 
spreker een presentatie verzorgen. Corian Kaipatty 
zal als bestuurder aftreden en worden opgevolgd 
door een nieuwe bestuurder. Wie dat zal zijn, blijft 
nog even een verrassing. Daarnaast bestaat het 
voornemen om een extra bestuurder te benoemen. 
Over een paar jaar zal een aantal bestaande 
bestuursleden vlak na elkaar aftreden, omdat hun 
bestuurstermijn erop zal zitten. Ten behoeve van de 
continuïteit zal nu alvast een extra bestuurder aan 
het bestuur worden toegevoegd. Het aantal 
bestuurders zal dus tijdelijk hoger zijn. 

Ook aan het wedstrijdprogramma voor 2018 wordt 
gewerkt. Sommige bestaande activiteiten zullen 
door nieuwe activiteiten worden vervangen. 
Het bestuur heeft besloten om het overleggen van 
een verklaring omtrent het gedrag (VOG) verplicht 
te stellen voor de bestuursleden en een aantal 
functionarissen van de vereniging die werken met 
kinderen. Die verklaring geeft enige waarborg dat 
ze in het verleden niet betrokken zijn geweest bij 
strafbare feiten die relevant zijn voor hun functie. 
Het bestuur heeft het (kosteloos) aanvragen van een 
VOG voor de bedoelde personen geregeld en zal 
de betrokkenen binnenkort informeren. 

Ik wens u allen, namens het bestuur, fijne 
feestdagen en een goede jaarwisseling toe. Ik hoop 
velen van u te zien op de nieuwjaarsbijeenkomst. 

Kopij  
De volgende ZeijdeLinks zal in maart 2018 

verschijnen. Uw kopij graag uiterlijk 20 
februari 2018 in de mailbox 

zeijdelinks@dgcc.nl. 

De redactie vraagt er begrip voor dat 
ingezonden stukken soms iets moeten 

worden ingekort.

Jeroen Reiziger



14

Wij hebben een UNIEK CONCEPT met alle
kennis, materiaal en textiel in eigen huis.

Hierdoor hebben wij snelle levertijden
en garanderen een hoge kwaliteit.

Borduren of bedrukken aan u de keus.

BEDRIJFSKLEDING
PROMOTIONELE KLEDING
GOLFKLEDING
HANDDOEKEN
GOLF-TOWELS

info@enigma.nl | 050-549 34 71
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Handicapping per 1 januari 2018 

‘Ik vind dat ik me vaak moet verantwoorden bij 
wedstrijden voor mijn hoge handicap en dat 
ontneemt me soms het plezier, terwijl de 
handicapverrekening juist een van de leuke kanten 
is van het golfspel.’ 

Op 30 september jl. hebben Arjan Groeneveld en ik 
een symposium van de NGF over de nieuwe 
handicapregeling bijgewoond. De nieuwe regeling 
gaat in per 1 januari 2018 en geldt voor alle golfers 
en verenigingen in Nederland. Er wordt door de 
Europese Golf Association (EGA) en de 
Amerikaanse Golf Association (USGA) gewerkt aan 
een systeem dat wereldwijd gebruikt gaat worden. 
Het is nog niet duidelijk wanneer zo’n wereldwijde 
regeling in zou kunnen gaan, dus voorlopig volgt de 
NGF het Zweedse model, dat door de Royal & 
Ancient (R&A) wordt geaccepteerd. 

Wat verandert er en waarom? De digitalisering in de 
(golf)wereld is enorm en heeft de golfwereld 
toegankelijker gemaakt. De NGF wil het voor de 
golfers makkelijker maken en zo stimuleren meer 
scores in te leveren om zo te bereiken dat meer 
ingeleverde scores leiden tot een actuele handicap 
van de golfer. 

De basis van het handicapsysteem is het vertrouwen 
in de golfer. Dit geldt zowel voor het op de juiste 
manier toepassen van de golfregels als het op de 
juiste wijze invoeren van de behaalde score. 
De marker is en blijft in dezen een cruciaal 
onderdeel van het spelen van een qualifying kaart 
(Q- Kaart). Registratie vooraf is niet meer nodig. Op 
de eerste tee spreek je met je marker af of je een 

Q-kaart gaat spelen en zo ja welke lus, welke kleur 
tee en hoeveel holes. Op basis van vertrouwen 
wordt verwacht dat de speler vervolgens de kaart 
ook indient via de computer, eventueel via de 
GOLF.nl app of fysiek in de kaartenbak. Een en 
ander kan direct na de ronde, maar ook later, b.v. 
op het terras, maar ook thuis op de bank. De 
handicap wordt meteen aangepast en is dan up-to-
date. De scores moet wel ingevoerd zijn voordat er 
een nieuwe kaart wordt gelopen. 

Er mogen meerdere 9 holes rondes per dag worden 
ingeleverd. Echter, het is niet toegestaan een 18 
holes kaart op te splitsen in twee 9 holes kaarten. 
Nogmaals, het gaat ook hierbij om het vertrouwen 
dat we hebben in onszelf en in elkaar. 

Als handicapcommissie zullen we, als het goed 
loopt, veel minder werk hebben van het invoeren en 
controleren van individuele Q-kaarten. Als ons 
bijzonderheden opvallen zullen we dat eerst 
onderling en indien nodig met de betreffende 
speler communiceren. 

Sommige golfers willen dat alleen de scores tellen 
waarbij hun handicap daalt, maar het stijgen van de 
handicap hoort ook bij het handicapsysteem. In ons 
handicapsysteem, waarbij de handicap een 
afspiegeling is van het potentieel van de speler, is 
het logisch dat je vaker de buffer mist dan dat men 
deze haalt of zelfs beter speelt. Gemiddeld wordt 
2/3 van de gespeelde rondes onder de buffer 
gespeeld, 20% in de buffer en ca 15 % beter. Hierbij 
spelen de lage handicapers, 0-5 iets beter.(54%, 
12%, 34%). Het doel is dus veel meer golfers op een 
simpele manier op een actuele handicap te laten 
spelen.

Bart Snijders
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Ze hebben er zin in! Stoere mannen bij elkaar. ‘Zeg 
maar wat je wilt weten.’ Als ik mijn vragenlijstje 
oplees wordt het even stil. ‘Zóóó dat wordt 
nadenken!’ ‘Ja, heren, en graag één voor één 
antwoorden.’ Dat laatste is het moeilijkste, want al 
pratend schiet de één dit, de ander dat nog even te 
binnen. En wat opvalt? Het plezier dat er aan alle 
kanten afspat! En… als ze nog íets zouden wensen, 
dan is het een vrouw erbij! Aan het woord ons 
sixpack, onze zes marshals: Gerard van der Veen (15 
jaar), Anne Bultstra (7 jaar), Gerrit van de Werken 
(3,5 jaar), Lex Bultstra (3 jaar), Frits van der Heide (2 
jaar) en Jacob Vos (5 jaar). Ze zijn vrijwilligers, het is 
dus geen betaald werk en ze voelen zich vooral 
gastheer. Dat willen ze laten weten ook.  

 
Gerard, voormalig 
commercieel 
medewerker bij 
Bührmann-Tetterode 
is het langst marshal. 
Speelde op 
Martensplek en 
ontmoette Jan-
Willem op de 
Golferij in Eelde. Die 
polste hem. Toen hij 

door ziekte vroegtijdig gepensioneerd raakte was 
dit een prachtige dagbesteding. Hij heeft, net als 
Anne Bultstra in het begin nog even op de loonlijst 
gestaan. Maar daar werd alleen de belasting beter 
van, dus zijn ze al snel vrijwilliger geworden. Anne - 
samen met broer Lex vroeger de schrik van 
voetballend Noord-Nederland, want zóóó snel! - 
was lid vanaf het begin en werd toen hij met 
prepensioen ging als sales manager van een 
handelsonderneming in Utrecht, door Paul en Jelle 
gevraagd. Jacob heeft zichzelf aangemeld als 
marshal. ‘Ik zag zoveel gebeuren in de baan.’ 
Meldde dat bij Paul en Jan-Willem en toen zijn 
prepensioen in was gegaan nadat hij als 
ondernemer en administratief medewerker was 
gestopt, werd hij marshal. Lex is door broer Anne 
‘besmet geraakt’, zoals hij het zelf zegt en ook door 
Anne gevraagd. Daar viel natuurlijk geen ‘nee’ op te 
zeggen. Lex, voormalig masseur van voetbalclub 

A.C.V., kent zijn pappenheimers. ‘Hoe kleiner de 
bal, hoe groter de kwal’ is een beroemde uitspraak 
van hem. Gerrit, voormalig docent lichamelijke 
opvoeding aan het Vincent van Gogh College in 
Assen, had o.a. de kinderen van Bultstra in de klas. 
Toen hij na zijn pensioen in Nieuw Zeeland in 
aanraking kwam met de golfsport, werd dat zijn 
passie. ‘Op de Zeijense kwam een buggy aan met 
een hoop lawaai: Anne Bultstra! En ja, zo is ’t 
gekomen! Ook Frits is door Anne ‘ontdekt’. ‘Zou 
dat niet iets voor jou zijn, meneer van der Heide?’ 
Frits deed zijn eerste golfervaring op in Spanje. In 
een week je EGA-pas halen. Terug in Nederland 
bleek het niet geldig te zijn, moest-ie alsnog hier 
zijn GVB gaan halen. Nadat hij ook zijn zoon nog 
jaren had geholpen in de door hem opgerichte 
supermarkt F. van der Heide B.V. geniet hij nu van 
het golfen én het marshal zijn. 

Borreltje 
Elke maand stelt Paul Kamstra een schema op. De 
marshals geven de dagen aan waarop ze niet 
kunnen, Paul deelt in. Bij ziekte bellen ze elkaar. ‘Ja, 

Paul mag je wel een 
veer in een zekere 
plaats stoppen! Top! 
Als je ziek bent krijg 
je even een 
berichtje. Super, die 
aandacht die er voor 
je is!‘ Elk jaar gaan 
ze een dag met 

elkaar uit. Spelen en na 
afloop eten en drinken. ‘Het marshal zijn is één en al 
feest hier!’

Joke van der Ven

De ogen en oren van onze baan  
Joke van der Ven

Gerard

Jacob



7

Al pratend komt één onderdeel in alle toonaarden 
naar voren: ze voelen zich enorm gastheer! En dat 
zijn ze ook. Als er een groep bijvoorbeeld tegen Lex 
zegt, halverwege op negen holes, dat een borreltje 
er wel in zou gaan, tuft hij naar het clubhuis, haalt 
glazen en een fles en brengt ze dat. Die groep komt 
natuurlijk elk jaar terug! Overigens doet hij dat met 

evenveel plezier voor 
onze eigen leden, 
want ook die worden 
in ere gehouden. Of 
Jacob die van een 
oudere dame te 
horen kreeg dat ze 
haar ijzeren 7 
‘ergens’ had laten 
liggen. ‘Stap maar in, 

dan beginnen we 
vanaf hole 1 en komen we hem vanzelf tegen. Dat 
gebeurde natuurlijk ook. Fantastisch! Die mevrouw 
zó blij! 
 
Of de lodgegasten die ’s morgens vroeg al op de 
baan zijn en daar een vrolijke Anne aantreffen. ‘Die 
gasten kijken hun ogen uit hier. Zó rustig, en zó 
aardig dat de marshal komt informeren of alles naar 
wens gaat!’ En Gerard vult aan: ‘En we brengen hun 
lunchpakketjes in de baan.’ Frits vertelt mensen die 

uit Haarlem komen 
dat hij ondernemers 
kent uit die straat. 
‘Haarlem is één-en-al 
ondernemer, dus 
voor je het weet heb 
je een super 
interessant gesprek 
met ze. Zó leuk! En 
Gerrit die voor de 
campergasten - een 
nieuwe trend in de 

golfwereld - alles georganiseerd heeft, water, 
afvoer, stroom etc. Die mensen genieten hier van de 
zorg en aandacht die we voor ze hebben.’ 

Hebben ze dan nooit vervelende ervaringen in de 
baan?  
Ja, natuurlijk wel. Gerrit: ‘Van de 100 mensen die je 
tegen komt zijn er 98 tof.’ Anne onderschrijft dat. 
‘Als een hele dag alles top is verlopen, iedereen 
gaat met een goed gevoel weg en er zeurt er één, 
dan heb je het even gehad. Maar weet je, dat ben 
je daarna ook weer zo vergeten.’ Overigens wil 

Anne nog wel kwijt dat hij al onze leden zou willen 
vragen om elke keer na een rondje golf voor de 

spiegel te staan en 
zich vier vragen te 
stellen: Heb ik 
vandaag mijn 
pitchmarks hersteld? 
Heb ik mijn plaggen 
teruggelegd? Heb ik 
de bunker 
aangeharkt? Heb ik 
me aan de start- en 
doorkomsttijden 

gehouden? En ja, ook ik, medeleden van de 
golfbaan, heb mij voorgenomen om me niet alleen 
deze vragen te stellen, maar vooral ook te doen! 
Want die pitchmarks: tjonge, jonge, als je ‘s 
morgens om kwart over zeven met je snufferd 
boven de greens hangt dan voel je wel het 
schaamrood over de kaken trekken. 
 
Maar ook ‘zwartlopers’ zijn zeker in de 
winterperiode een bijzonder fenomeen. Wie ze 

‘betrapt’ wijst ze 
onmiddellijk de weg 
naar het clubhuis, 
want de receptie is 
dan niet open. En bij 
controle piept er 
soms best wel eens 
eentje doorheen. 
Jakob: ‘Bij het 

inladen van de tas zei 
een man onlangs, ‘O ja, ik zou nog even naar het 
clubhuis gaan. ’ Dan loop ik toch maar even mee…’ 
Een nieuwe collega zouden ze stuk voor stuk 
toewensen, dat die er net zo van geniet als zij doen. 
Van alle dingen: van het vullen van de 
ballenraapmachine, het buggyonderhoud tot en 
met de catering in de baan en de contacten in de 
baan. Frits: ‘Als het gastheerschap je in de aderen 
zit. dan is het marshal-zijn één groot feest. Gerrit 
besluit het gesprek met de gortdroge opmerking: 
‘En voorts vind ik dat er toiletten in de baan moeten 
komen!’ Als we bijgekomen zijn, vertelt hij 
beeldend hoe nú sommige mannen de bomen 
bewateren. 
 
Kortom, een gezelschap waar het plezier van afspat 
en dat brengen ze ook in de baan. Chapeau heren! 
Dus als we nu ook allemaal onze pitchmarks …  
Ja, ja …

Lex

Gerrit

Anne

Frits
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Vries, november 2017 

Beste Joke, 

Onlangs heb je mij namens de redactie van dit 
eerbiedwaardige blad een heuse baan als columnist 
aangeboden. Je weet vast niet waar je aan bent 
begonnen. Ik aarzel overigens tot op de dag van 
vandaag. Misschien zet ik mijn gezag of zelfs mijn 
carrière als marshal wel op het spel. Vermoedelijk 
ben ik er ingeluisd door de mij overigens dierbare 
Hanneke Kok. Ik ben bang dat ze over één nacht ijs 
gegaan is. Van haar weet ik toevallig dat ze 
voldoende gewapend is tegen mijn ironie, maar van 
de andere lezers staat dat geenszins vast. Jij en ik 
lopen dus een zeker risico. Maar allez, je hebt me 
doen smelten door de innemende toon van je 
herhaalde en slim getimede verzoeken, dus vooruit 
met de geit. Keertje proberen maar. Waartoe het 
leidt? We zullen wel zien. 

Inmiddels rijd ik al een seizoen of vier rond op de 
golfbaan die ook jouw golfbaan is. Met primitieve 
middelen, dat wel. In de laatste week van oktober 
ben ik tweemaal gestrand met panne aan de 
marshalkar. De technici denken steeds dat ik hem 
stuk maak, maar dat is niet waar. Het is Anne 
Bultstra die gewoon veel te hard rijdt en daarmee 
teveel van het mechaniek vergt. Maar Anne Bultstra 
luistert niet naar mij. En gelijk heeft hij, want hij is 
immers de primus inter pares onder de marshals. 
Daarenboven is het voertuig een afgetrapt 
tweedehandsje. Eind september speelde ik op de 
(Duitse) golfbaan Fleesensee, zeg maar ergens 
tussen Berlijn en Rostock. Jawel, ik golf heus wel 
eens, al boeit de handicap van 30 die ik heb me niet 
bijster en vind ik de rode tee een absolute zegen. 

Op Fleesensee was de marshal uitgerust met een 
Ferrarirode buggy met stijlvolle striping, gps, een 
directe verbinding met de receptie en rondom 
beschermende regenzeilen. Ik overweeg om Duitser 
te worden. We gaan toch niet naar het WK 
tenslotte.  

Beste Joke, vrijdag 3 november is, zeker achteraf, 
een soort hoogtepunt in mijn loopbaan geworden. 
Met mijn haperende karretje tussen feesttenten, 
biertaps, aggregaten en krachtstroomkabels door 
slalommend raakte ik door een soort toevallige 
stuurbeweging op hole 9 van de par-3 baan 
verzeild. Ik zal je niet lastigvallen met details, maar 
ik heb daar even de tijd genomen om met het 
cadeau gekregen ANWB-vorkje dat ik altijd in mijn 
jaszak heb vijftien verse kraters te dichten. Nu weet 
ik intussen wel dat pogingen tot het bijsturen van 
golfers die geen pitchmarks repareren in principe 
zinloos is. Ik heb dat geleerd uit oude edities van 

ZeijdeLinks, waar al diverse malen spetterende 
artikelen aan het fenomeen zijn gewijd. Datzelfde 
geldt overigens ook voor het chippen op de putting 
green, waar ik niks meer van zeg. Ze doen hun best 
maar. Het is hun putting green tenslotte. Maar dat 
geheel terzijde. 

Ik besloot, eerlijk gezegd toch een beetje geraakt 
door de bedroevende staat van de aangeduide 
green, tot een baanbrede controle. De details 
worden je andermaal bespaard, de statistieken 
daarentegen niet. Ik heb alle door mij aangetroffen 
golfers gecontroleerd, zonder aanzien des 
persoons. En zoals je je vast nog herinnert, jou ook, 
op wit-6, hoewel ik jou als geen ander vertrouwde. 
Tot mijn verrassing ontving ik tijdens mijn actie veel 
bijval. Opvallend was wel dat een groot aantal van

Gerrit van der Werken
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de door mij benaderde golfers zich haastten om te 
melden dat ze naast hun eigen pitchmarks ook die 
van anderen hadden gerepareerd. Eerlijk gezegd 
wist ik niet of ik dat voor de volle honderd procent 
geloven moest. Want waar kwamen dan al die 
gaten vandaan? 

Vooruit. De cijfers. Ik heb 102 spelers aangesproken, 
zonder aanziens des persoons. Gastspelers en 
leden in alle soorten en maten. Daarvan hadden er 
29 dan wel een pitchfork, maar ergens in de golftas. 
Eén dame vond het ding na naarstig zoeken in een 
vakje onderin waarin ze duidelijk twee jaar niet 
geweest was. De vork zat in een plastic zak en was 
ook nog stijf verroest. Twee hadden sowieso geen 
pitchfork bij zich, en één meneer weigerde 
pertinent medewerking te verlenen aan mijn 
kinderachtige gedoe. Wat mij betreft blijft hij voor 
eeuwig anoniem. 
De anderen, waaronder jij, hadden de boel op orde, 
zoals het hoort tenslotte. Overigens hield één door 
mij aangesproken heerschap vol dat bij 
pitchmarkreparatie een tee net zo goed werkt, 
waarmee de vork in feite tot een onnozel 
flauwekulattribuut was verworden. Het is een 

standpunt, zullen we maar zeggen. In controle op 
de par-3 had ik geen zin meer. Maar je ziet het. 
Marshal zijn is soms een amusante tak van sport. Ik 
heb meer dan veertig jaar in het voortgezet 
onderwijs gewerkt, maar de excuses van golfers en 
die van middelbare scholieren leken soms verdacht 
veel op elkaar: lekke band, wekker stuk. Je snapt 
waar ik op doel. 

Of ik nog eens terugkom in deze krant? Ik weet het 
niet. Misschien vindt Paul Kamstra, mijn 
empathische en onvolprezen ‘baas’ het niet 
verstandig dat ik dit doe. Ik hoor het wel. En anders 
hoor ik het wel van jou. Of van Hanneke Kok, 
degene die mij erbij gelapt heeft. 

Beste Joke, ik groet je, en wens je een mooie winter 
toe. De marshals gaan tot 1 maart op stal. Intussen 
ga ik aan de Sint zo'n begerenswaardige pitchfork 
vragen die je kunt in- en uitklappen. Eentje met een 
markertje met een DGCC-logo. Eentje die niet in je 
been prikt als hij in je broekzak zit. Want dat was 
een veelgehoord scholierenexcuus. Mooi man, zo'n 
stilettopitchfork. 
Liefs, Gerrit
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Joke van der Ven

Hij brengt een nieuwe dimensie in het golfspel. 
Noem het Golf 21e eeuw. Gebaseerd op 
wetenschappelijke data, die vervolgens 
professioneel wordt geanalyseerd en 
geïnterpreteerd. Niks swing, heupen, voeten, grip. 
Die hebben golfers wel. Het gaat om analyse. 
Komend jaar wil hij de tweede Trackman Master van 
Nederland worden. ‘Hij’ is onze ‘eigen’ Marcel 

Warnaar, mede-eigenaar van de golfshop en de 
man die we bijna dagelijks aan het werk zien aan de 
rechterkant van de drivingrange. Altijd bezig met 
meetapparatuur, laptop op een standaard en rustig 
advies gevend over de resultaten van de data. 
Vergelijkbaar met de Jac. Orie van de schaatssport. 
Pro’s in heel Nederland verwijzen hun beste golfers 
naar hem, vooral omdat hij de meeste ervaring 
heeft in het analyseren en hen daardoor snel tot 
sterk verbeterde resultaten brengt. Hij ontvangt ze 
het liefst op zondag. Dan is er rust en tijd.  

In mysterieuze mist lopen we negen holes op rood. 
Hij slaat af met een ijzertje 3, het lijf zit wat tegen, 
met een spiksplinternieuwe gele Callawaybal. De 
eerste bal vinden we nooit meer terug. De tweede 
ligt op 150 m. Marcel is inmiddels 50 jaar oud, ruim 
1.92 m lang, heeft handicap 4 en speelt al 35 jaar 
golf. Dat op zich is al een wonder. Op zijn 
eenentwintigste kreeg hij een ernstig auto-ongeluk, 
waardoor hij ruim een jaar lang in het ziekenhuis 
lag. Hij studeerde bedrijfskunde aan de RUG, maar 
na dat jaar merkte hij dat als hij twee hoofstukken 
las, het eerste hoofdstuk al uit zijn geheugen was 
verdwenen. 
 
‘Wat was je eerste gedachte toen je weer een 
beetje na kon denken?’  
‘Dat klinkt vast vreemd, omdat het eigenlijk wel een 
wonder was dat ik nog leefde, maar mijn eerste 
gedachte was: ‘Kan ik nog wel golfen?’  
Dat bleek te kunnen. Al vrij snel werd hij gevraagd 
in de golfshop van Glimmen, de club waar hij 
speelde. Daarna kwam hij in de golfshop van 
Ronald, Petra en Maria in Vries, waarna ze in 2003 
door Jan-Willem werden gevraagd om domicilie te 
houden op de DG&CC. Gevieren zijn ze eigenaar.  
´We zijn een van de grootste golfshops in 
Nederland met een oppervlakte van 350 m2, een 
driving range met verlichting en een Trackman-
programma dat je buiten kunt oefenen in plaats van 
binnen in vaak grotere winkels. 
‘Heb jij dat wel eens gedaan, in een winkel 
afgeslagen?’ vraagt hij mij.  
‘Jazeker! Zo heb ik mijn driver gekozen. Moest ik in 
een groot net slaan.’  
‘Precies, maar dat is altijd anders dan dat je het hier 
buiten op de drivingrange doet, daarom is dit 
zoveel beter. Dat maakt ons ook uniek.’ 
 
Marcel heeft niet zijn beste golfdag. Het is ook 
takkeweer en de baan is kleddernat.  
Op de zesde van Rood laat hij me een filmpje zien. 
Het is iemand met dezelfde jas als ik. 

Een nieuwe dimensie in het golfspel
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‘Verrek! Dat ben ik!’ 
‘Verwacht je niet hè! Ik dacht laat ik je even filmen. 
Zie je die backswing? Komt dat omdat je vaak met 
die mannen speelt?  
Ik laat in het midden wie ‘die mannen’ zijn, maar 
herken het.  
Op de zevende van rood vraagt Marcel: ‘Waar gaan 

je meeste ballen op lange afstanden naar toe?’  
‘Naar rechts!’ 
‘En wil je daar wat aan doen?’ 
‘Corrigeren, natuurlijk!’ 
‘Niet doen! Accepteer dat het zo is, en anticipeer 
daarop. 
‘Hoe?’ 

‘Daar is nu precies die data voor. Er zijn top golfers 
als Jim Furyk die een swing hebben die nergens op 
lijkt, maar wel tot de top 80 van de wereld behoren, 
en die we zo adviseren.´ 

In het clubhuis praten we verder. Hoe je via de 
belangrijkste zes onderdelen van het spel tot een 
substantiële progressie kunt komen: snelheid van 
de kop, snelheid van de bal, stand van het slagvlak, 
zwaairichting en clubblad, en een dynamische loft. 
Dat alles wordt vastgelegd en geanalyseerd.  
‘Als je kijkt hoe Koreaanse kinderen vanaf een jaar 
of vijf al met die data omgaan, dan snap je waarom 
zij tot de beste golfers ter wereld gaan behoren. 
Die kinderen analyseren op hun iPad het volledige 
spel. Als coach van de jeugd van de Noord-
Nederlandse breng ik ze hetzelfde bij. Het grappige 
is dat juist die jonge mensen die data onmiddellijk 
snappen!’ 
 
Het is Marcel ten voeten uit. Gedreven door 
wetenschappelijke analyses en tegelijkertijd een 
man die juist door het ongeluk wat hem zo’n dertig 
jaar geleden trof, heeft weten te relativeren. ‘Ik heb 
geduld. Ik weet te accepteren dat ik niets kan 
veranderen aan de dingen waar ik geen invloed op 
heb.’ Het is de eerste aanzet van de wereldwijd 
bekende Serenity Prayer. 
 
Onze eigen Marcel, een ´wijze´ man die ons op 
eigen wijze dagelijks probeert te verbeteren in het 
golfspelletje. Als we dat zelf willen, want dat is 
natuurlijk een ander verhaal …
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In de donkere tijden van ‘fake’-nieuws, hier dan een 
opfleurmomentje bij het lezen van deze 
waarneming! 

Ik, uitgevallen door de barre omstandigheden bij 
de Cross Country, en Lex als ‘ambulante’ marshal 

doen een bijzondere waarneming, leunend tegen 
het biljart en kijkend naar het trieste weer: Een 
Groene Specht op 10 meter afstand, zoekend naar 
mieren en ander kruipsel.  
Dan begint ineens de zon te schijnen! 
 
De Groene Specht is een standvogel die houdt van 
open loofbossen en parken zoals die te vinden zijn 
op onze baan. Hij broedt meestal in een zelfgehakt 
hol in een oude boom of kraakt er een van zijn neef, 
de Bonte Specht. Zijn roffelgeluid is veel minder 
uitgesproken, omdat hij meestal zijn prakkie 
verzamelt op de grond. Zijn lachende roep is 
opvallend. Zoek op: vogelgeluiden herkennen app.  
Regelmatig is hij te zien en te horen in de buurt van 
Geel 2 en 3. 
Green Woodpecker staat op de Rode Lijst.

Cees Meeuwsen

te·leur·stel·len (stelde teleur, heeft teleurgesteld) 
1 iem. onthouden waarop hij hoopte: ik moet je 
   teleurstellen 
2 niet beantwoorden aan een verwachting 

frus·tra·tie (de; v; meervoud: frustraties) 
1 gevoel van teleurstelling 

Je loopt de tee van Wit 9 op. Omdat je vandaag 
niet helemaal zeker bent van je driver, laat je je 
verstand over je hart regeren en kies je een ijzer. Je 
lijnt zorgvuldig op en je ademt diep in. Je schudt je 
spieren even los en je neemt je stance in. Je 
visualiseert je slag en in gedachten zie je je 
gloednieuwe en peperdure Pro V1 na een sierlijke 
balvlucht ter hoogte van het eerste slootje midden 
op de fairway landen en na twee keer stuiteren 
langzaam uitrollen. Je laat de lucht uit je longen 
ontsnappen en je bent volkomen ontspannen. Je 
beweegt je club naar achteren en je lichaam draait 
gehoorzaam mee. Jij bent de baas en je hebt alles 
onder controle. Je draait je heupen in, je schouders 
volgen, je versnelt en je clubhead maakt contact 

met de bal. Knal! Rechts het bos in. En daarna nog 
een ... en nog een ... en ook nog eentje links het 
bos in. 

ver·niel·zucht (de; v(m)) 
1 zucht om te vernielen 

Je kunt op verschillende manieren met zo’n 
teleurstelling omgaan. Degene die dit mogelijk is 
overkomen, heeft de restanten van zijn set 
overigens keurig in de aldaar aanwezige prullenbak 
gestopt. De opstelling op de foto is later gemaakt.

Jezelf teleurstellen  
Bert Veening
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In 2001 ben ik begonnen met werken op de baan. 
Als eerste heb ik de Par-3 baan bespeelbaar 
gemaakt en daarna de negen holes van geel en 
hole 6 tot en met 9 rood. Een jaar later kwamen ook 
hole 1 tot en met 5 van rood en de witte baan erbij. 
Begonnen als assistent-hoofdgreenkeeper heb ik 
veel ontwikkelingen van de baan meegemaakt.  

Eerst werd het driving-rangegebouw neergezet, 
daarna het clubhuis en als laatste werd er een loods 
voor ons gebouwd. Als je begint met weinig 
voorzieningen, leer je in je werk elke stap in 
ontwikkeling ook erg waarderen. Ik heb het altijd 
ontzettend leuk gevonden om te werken in dit 
grote gebied, de ontwikkeling van de golfbaan en 
de stukjes natuurgebied die er inmiddels ook veel 
te vinden zijn. 

In 2013 mocht ik de stap maken om 
hoofdgreenkeeper te worden, iets dat ik erg graag 
wilde bereiken in mijn werkende carrière op de 
golfbaan. Het waren mooie intensieve seizoenen 
waarbij we met een leuk en enthousiast team altijd 
ons beste beentje voor hebben gezet om de baan 
in topconditie te krijgen. De binding met de 
mensen om mij heen heeft de drempel om iets 
anders te gaan doen ook erg hoog gemaakt. Maar 
voor wat meer rust voor mijn gezin en een nieuwe 

uitdaging, heb ik gesolliciteerd op de functie van 
opzichter groen in de gemeente Tynaarlo. Daar ben 
ik erg enthousiast ontvangen en ik heb de baan 
geaccepteerd. 

Graag wil ik middels dit stukje iedereen bedanken 
voor de mooie tijd en kansen die ik hier heb 
gekregen. Ik zal er altijd met veel plezier aan 
terugdenken en kom er graag in de toekomst nog 
eens een bezoekje brengen.

Afzwaaier

Management DG&CC over Chris 
 
Uiteraard is het vertrek van Chris een aderlating 
voor ons als DG&CC. Vanaf het eerste contact met 
Chris wisten wij dat we met hem een zeer 
enthousiaste medewerker aan boord hadden, niet 
alleen door zijn passie voor groen en buitenwerken 
maar ook als teambuilder voor de 
greenkeepersploeg. Dit heeft zich in de loop der 
jaren niet alleen beperkt heeft tot de 
greenkeepersploeg want Chris is een graag geziene 
medewerker voor iedereen op de club: collegae, 
leden, bezoekers en leveranciers. Hoewel we het 
natuurlijk jammer vinden begrijpen wij zijn keuze.  

Voor ons resteert de uitdaging om het vertrek van 
Chris op te vangen. Op het moment van schrijven is 
zijn vertrek net bekend en beraden wij ons op een 
goede opvolging voor Chris. Uiteraard zetten wij 
alles in het werk om zijn vertrek zo snel als mogelijk 
op te vangen en hebben we er alle vertrouwen in 
dat we iemand hiervoor vinden.  
 
Tot slot willen wij Chris heel hartelijk bedanken voor 
hele mooie jaren en natuurlijk wensen wij Chris heel 
veel succes toe met zijn volgende stap in zijn 
loopbaan bij de Gemeente Tynaarlo en alle stappen 
daarna. Daarnaast wensen wij Chris veel geluk en 
een mooie tijd met zijn gezin.  
Het ga je goed Chris!

Chris Kombrink
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Aansluitend op de Algemene Ledenvergadering 
van 18 april 2017 werd een presentatie verzorgd 
over de (ontstaans-)geschiedenis van de golfbaan, 
de vereniging en de omgeving. In de lustrumeditie 
van de ZeijdeLinks begonnen we met een reeks 
samenvattingen van die presentatie. Hier volgt deel 
drie. 

In2002 vindt de statutaire oprichting van de 
vereniging plaats, met Rob Hartmans van de Rijdt 
als eerste voorzitter. Daarna is het in hoog tempo 
doorwerken om zo snel mogelijk na oplevering van 
de baan te voldoen aan NGF-eisen. Wim 
Winkelman heeft goede contacten met de NGF, 
mede dankzij zijn dochter die in de nationale 
selectie speelt. De NGF is zeer kritisch, mede door 
een bij St Nic uitslaand conflict tussen Burggolf en 
vereniging met betrekking tot de 
samenwerkingsovereenkomst. De vereniging aldaar 
heeft vrijwel niets in te brengen, Burggolf dicteert. 
Ons bestuur en de DG&CC komen tot het beste uit 
twee werelden: de DG&CC richt zich op aanleg, 
exploitatie, onderhoud, horeca, functioneren en 
afspraken met pro’s en winkel. De vereniging 
behartigt de directe belangen van de leden: het 
organiseren van een optimaal recreatief- en 
wedstrijdprogramma, de verhouding met de 
DG&CC, contributie, et cetera. Zowel vereniging als 
DG&CC krijgen exclusief speelrecht gemaximeerd 
voor het organiseren van wedstrijden en 

evenementen; de overige uren zijn beschikbaar 
voor leden en greenfeespelers. 

Terug naar de start en de aanleg van de baan: Joop 
Onnekink verzet bergen werk bij het inmeten van 
de baan voor course- en slope-rating. Niet voor 
niets: goedkeuring van de NGF volgt. In zijn 

enthousiasme komt Joop een 
keer met zijn auto in de modder 
vast te zitten en moet, na een 
vergeefse poging van Bob en 
Jannie Nieuwenhout hem los te 
trekken, met behulp van een 
trekker worden bevrijd. 
Ondertussen slaan burgemeester 
Dineke van As en baanarchitect 
Jol alvast een balletje. In 2003 
kunnen de Par 3, de Gele lus en 
Rood 6 t/m 9 in gebruik genomen 
worden. Het houten gebouw waar 
later de receptie zal komen doet 
dienst als clubhuis, met de bar/
kantine in het deel waar later de 

winkel komt. In dat jaar krijgen we ook de officiële 
B-status. Het nieuwe clubhuis wordt in maart 2004 in 
gebruik genomen. Kort daarna volgt de oplevering 
van Rood 1 t/m 5 en Wit. 

Bij de officiële opening in juni 2004 waarbij Karst 
Hoogsteen, Jan Willem van der Eijk, Elwyn van Dijk, 
baanarchitect Jol, Otto Wassenaar en Henk Koop 
aanwezig zijn wordt een klok aangeboden: vanaf 
dat moment is (bijna) altijd de juiste tijd zichtbaar.

De Drentsche Geschiedenis & Cultuur Club  
Provisorische Historische Kring De Drentsche
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De golfshop neemt de plaats in van de oude 
‘kantine’. Direct bij de start in 2004 hebben we al 
een dames- en herenteam, in fraaie outfit, in de 
competitie en er zullen nog vele teams volgen.  

In de eerste jaren fors wordt ingezet op de jeugd. 
Hét exponent daarvan is Dewi Weber, door de 
jeugdcoach omschreven als “een piepkuiken met 
een springveer van jewelste”. Zij stroomt later door 
naar de Noord-Nederlandse en wint vele nationale 
en internationale toernooien en maakt deel uit van 
de Oranje damesselectie. Meer dan tien jaar later 
zit de jeugd opnieuw in de lift: in 2015 en 2016 
wordt het jeugdteam (t/m 21 jaar) van De Drentsche 
winnaar van de NNO-competitie (Noord 
Nederlandse Onderlinge). Netty Tonies is trekker 
van de Jeugdcommissie.  

Haar man Leo is trouwens ook voor geen kleintje 
vervaard, hij stuurt op een gegeven moment Otto 
Wassenaar van de baan. Diens ‘Maar ik ben de 
eigenaar’ wordt gecounterd met ‘Maar ik ben de 
marshal!’. 

Het verkrijgen van de A-status is normaal gesproken 
een jarenlang proces. Wim Winkelman en voorzitter 
Rob Hartmans van de Rijdt verzinnen een list: Wim 
weet dat de NGF moeite heeft een baan te vinden 
voor het organiseren van de nationale 
jeugdkampioenschappen. Dankzij een uitgekiend 
aanbod aan de NGF wordt het kampioenschap aan 
De Drentsche toegewezen. Omdat het wel op een 
baan met een A-status moet worden gespeeld, 
staat de NGF voor het blok en wordt de A-status, 
aansluitend op de prijsuitreiking op 28 augustus 
2004, feestelijk toegekend. Het kampioenschap 
leidt tot een baanrecord van Joost Luiten. 

Enkele prominenten van het (bijna) eerste uur zijn 
directeur/mede-aandeelhouder Jan Willem van der 
Eijk (die regelmatig hand- en spandiensten verleent 

en ook wel de “duurste afwasser van Nederland” 
wordt genoemd), Paul, Jelle, Albert, en Jannie 
namens de receptie. De Golfschool gaat onder 
aanvoering van Bob van Nieuwenhout (tevens 
bestuurslid) van start, met pro Joost Hagen. Waar 
Chris Kombrink later als hoofdgreenkeeper de 
scepter zal zwaaien zit eerst Cliff Farmer op de 
grasmaaier. De horeca wordt in eerste instantie 
door Be Eggens en later Jaap Braaksma geleid. 
Over de horeca gesproken: bij een inbraak wordt 
drank gestolen, maar tot vreugde van Bart 
Noordewier vergeten de inbrekers de hele dure, 
door de NGF geschonken whiskyflessen mee te 
nemen. 

Binnen de vereniging komt ook het een en ander 
tot stand. Herman Lutters, in de begintijd ook de 
wedstrijdcommissaris, verzamelt een uitdijend 
groepje manlijke senioren op de maandag om zich 
heen. Vrouwen horen daar niet bij, want dat is – in 
ieder geval volgens Herman – bij de Gelpenberg 
helemaal misgegaan. Na enkele seizoenen is dit 
groepje zo uitgegroeid, dat er standing wordt 
verkregen. Maar wel op voorwaarde dat ook de 
seniordames mee mogen doen. Na een wat 
aarzelend begin komen ook de Herenmiddag en de 
Damesochtend goed van de grond.
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Karin van Esch

Bijzondere hole-in-one! 

Vrijdag 6 oktober j.l. staan drie jeugdleden en ikzelf 
op de teebox van hole 9 van de PAR3. Vier 
jeugdleden staan bij de green van deze hole op ons 

te wachten tot we deze hole gespeeld hebben.  
Jeugdlid Jack Stewart slaat af. De bal gaat met een 
prachtige boog in de richting van de green om dan 
ineens - plof - in de hole te verdwijnen en er niet 
meer uit te komen… Wow! Een slam dunk hole-in-
one. Wat een bijzonder moment! 
Jack, van harte gefeliciteerd met deze mooie hole-
in-one! 

Spannende ontknoping van de NNO op De 
Drentsche 
Zondag 15 oktober werd de laatste wedstrijd van 
het NNO-seizoen op onze baan gespeeld. Omdat 
wij vorig jaar (wederom) de winnaars waren van het 

verenigingsklassement, moesten wij de finaledag 
organiseren. 

Het was een prachtige zondag. Stralende zon, 
korte-broek-en-polo-weertje. Idealer kon het niet 
zijn half oktober. Ons team stond met de volledige 
afvaardiging van tien spelers aan de start. Voor 
aanvang van de wedstrijd stonden we twee punten 
voor op het team van de Noord-Nederlandse. En 
ook in de individuele klassementen kon er nog van 
alles verschuiven. Kortom: een spannende dag waar 
het ook nog ergens om ging. 
 
Toen de spelers allemaal de baan in waren, werd 
het wachten voor ons en hopen op het beste.  
Categorie 1 kwam binnen: Jack Stewart won in deze 
categorie met netto 68 slagen en Guido Mulder 
werd zesde met netto 75 slagen. Dus dat waren 
zeven punten voor ons team.  

Daarna kwam categorie 3 binnen. Daarin scoorde 
(beginnende golfer) Kian de Roo heel mooi met 
zeventien punten en werd daarmee derde. Dat 
waren nog eens vier punten voor ons. 
Daarna begon het wachten op categorie 2. Helaas 
waren er in die categorie twee spelers van de 
Noord-Nederlandse die goed scoorden. Het was 
tot de binnenkomst van de allerlaatste flight 
spannend omdat de scores zo dichtbij elkaar lagen. 
Helaas werd er in categorie 2 niet door onze 
jeugdspelers gescoord en moesten we dit jaar

En jullie zijn allemaal toppers!!!!

hole-in-one
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In het weekend van 20 tot en met 22 oktober werd 
op onze golfbaan de tweede editie van de Tulip 
Golf Challenge gespeeld. Talentvolle jonge golfers 
tot en met 21 jaar mochten op de Gele en de Rode 
lus laten zien wat zij in huis hadden en dat leidde 
tot enkele waanzinnige scores. 

Het weekend tekende zich als nat en wisselvallig, de 
baan als snel en verraderlijk. Ook was het koud en 
stond er – vooral op zaterdag en zondag – een 
flinke wind, die de kans op enorme scores wist te 
temperen. De einduitslag was zeker niet minder 
bijzonder, bij de jongens wist de Deen August Thor 
Host (71-72-69) op gepaste afstand zijn rivaal Koen 
Kouwenaar (74-69-73) te verslaan met een ronde 
van 69 (-3) tegen 73 (+1). 

Bij de meisjes zegevierde de eveneens Deense 
Nicole Bone Lorup met drie solide rondes van 
75-72-72, de Nederlandse Daniëlle Modder 
(72-72-78) werd hier tweede. 

Voor De Drentsche deden Michel van Zijl (hcp 5.5) 
en Tim Winter (hcp 9.5) mee. 

 Michel: ‘Ik vond het, net als vorig jaar, een heel leuk 
toernooi om aan mee te doen! Ik heb helaas 
dezelfde fout gemaakt als vorig jaar. Ik durfde niet 
aanvallend te putten en heb daardoor veel slagen 
laten liggen.’ 

Tim: ‘De Tulip was erg leuk en goed geregeld, ik 
had leuke flightgenoten! Echter heb ik alle drie de 
dagen niet erg goed gelopen. Zo’n wedstrijd is toch 
behoorlijk anders, je bent toch wel zenuwachtig en 
zo leer je daar wel beter mee omgaan.’

genoegen nemen met de tweede plaats. De Noord-
Nederlandse werd verdiend eerste met drie punten 
meer dan ons team en Duurswold werd derde, wat 
voor deze vereniging een hele mooie prestatie is. 

De overwinning was zoóóó dichtbij en we mogen 
best heel erg trots zijn op onze prestaties; ook al 
voelde de tweede plaats een beetje als verliezen. 
In de individuele eindklassementen scoorden de 
leden van De Drentsche ook goed. Guido Mulder 
werd eerste in categorie 1, Jorn Tuinman werd 
tweede in categorie 2 en Michel van Zijl werd de 
winnaar van het beste bruto klassement voor 
handicaps onder 9,9. 

Tweede editie van Tulip Golf Challenge 
Koen Hazekamp
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Daar zat ik dan aan mijn favoriete stekje aan het 
raam met zicht op de verrichtingen van al die 
sukkels die net als ik het golfspel maar niet onder 
de knie konden krijgen. Ik had mij op deze morgen 
overgegeven aan een lekkere kop automatenkoffie 
in ons gezellige clubhuis. 
De reden van mijn aanwezigheid op deze dag was 
gelegen in het feit dat ik door mijn huidige vrouw 
was geconfronteerd met de nadrukkelijk 
uitgesproken aansporing om ‘iets aan de tuin’ te 
doen. 
Voldaan voltooide ik in gedachten de herinrichting 
van onze tuin met op eikenhout lijkende 
plantenbakken en tegels met aansprekende - 
VOOR DE TUIN VAN NU - Maya-motieven. Blij met 
deze ‘Win-Win’ oplossing werd ik wreed gestoord 
door Constantijn, door mij steevast Constant 
genoemd, en wel om de reden dat hij het 
telkenmaal beter wist. Een beterweter dus. Elke 
club heeft er wel een of twee onder-de-leden. 
‘Ik zag je net nog putten maar je hebt je hand nog 
teveel links, je hoofd hoort voor en je voet staat te 
schuin. Ik doe het nog wel ‘n keer voor. Jij kunt het 
ook niet helpen dat je wat stijf bent.’ Al voor 
Constant was uitgesproken riep ik het beeld op van 
een met sensoren uitgeruste parasol die op de zon 
reageerde, een recycelbare ligstoel en een heerlijk 
koud ecologisch verantwoord gebrouwen biertje. 
Een opmerking aan het tafeltje naast ons onderbrak 
mijn dagdroom. 
‘Ik kom thuis en zeg tegen mijn vrouw: Ik heb 
honderd meter met een negen geslagen. Ik heb 
nog nooit zo ver geslagen.’ 
De man had meteen mijn onverdeelde aandacht. 
Waarschijnlijk omdat ik een mij herkenbare situatie 
meende te zien aankomen.  
Constant was nog steeds niet door zijn adviezen 
heen was mijn vluchtige waarneming. 
De met emotie uitgesproken bekentenis verried iets 
van ongenoegen. De man ging door: ‘Nou denk je 
toch dat ze zou zeggen van: Poe, poe, nou, nou, 
hoe heb je dat gefikst. Vertel eens. Ik wil er alles van 
weten. Maar nee hoor. 
‘Mooi’ is het enige wat ze erop zegt. En voor ik er 

een passend antwoord op had weten te verzinnen 
zegt ze: ‘Ik heb een paar slips voor je gekocht en 
een rokje voor mij. Hoe vind je het? Nee dat niet, 
dat is je ondergoed, ik bedoel m’n rokje.’ 
En ik ben dan wel zo’n lulletje dat ik er speciaal voor 
ga zitten om haar mijn onverdeelde aandacht aan te 
bieden. 
En zeg dan ook nog: ‘Mooie kleur, staat je goed, 
soepel stofje, zal wel lekker zitten.’ 
Ja, en dan kan ik het toch niet laten. ‘Maar kun je 
die lengte nog wel hebben met jouw benen.’ 
Ik moest even terugdenken aan mijn net met succes 
afgeronde cursus ‘ASSERTIVITEIT! Geef ze eens 
óngelijk!’. 
Voor ik het geschetste tafereel had kunnen

B. ter Weten
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Duurzaam ondernemen

zit in onze genen

Duurzaam ondernemen is bewust 

kiezen. Respect voor de natuur. 
Daarom laat de Drentsche Golf & 
Country Club haar drukwerk
verzorgen door Zalsman Groningen.

Osloweg 85, 9723 BK Groningen

T 050 313 66 22

www.zalsmangroningen.nl

“Zalsman, groen in al z’n

handel en wandel.”
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overdenken vroeg een vrouwelijke stem achter ons 
om m’n belangstelling.  
‘Nu zie ik eens waar jij alle dagen je tijd 
doorbrengt.’ 
De op hoge toon uitgesproken uithaal verried dat 
het onderwerp niet voor de eerste keer op tafel 
kwam. 
Dit was zéker een herkenbare situatie. Dit moest ik 
horen. Constant moest nog maar even wachten. Die 
was zich nog niet bewust van het feit dat ik in 
gedachten elders was en ging onverdroten verder 
met de analyse van mijn spel. 
De vrouwelijke stem ging door: ‘Thuis heb je alles. 
Deze koffie is niet eens lekker. Echt een sport voor 
luie types. Stom om je heen slaan met zo’n balletje. 

Niet erg volwassen. Saai gedoe. Ik snap niet wat je 
er aan vindt. Kijk eens om je heen, er zitten alleen 
maar ouwe kerels. En van die opgedirkte vrouwen. 
Ken jij soms iemand dat je zo nodig elke dag hier 
naar toe moet?’ 
Niet gestoord door zijn omgeving antwoordde een 
mannenstem met een simpel, ondubbelzinnig, voor 
alle aanwezigen verstaanbaar: ‘Jou!’ 
‘Ha Contje’ hoor ik plots achter me. ‘Heb je nog wat 
aan mijn tips gehad? Dat moet wel, kan niet missen. 
Als je daar niet wat mee doet kom je nooit onder de 
honderd.’ 
Aan het woord is Reginald (Regie voor insiders 
omdat hij het altijd nog vele malen beter wist), de 
andere beterweter van de club.
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Koolzaadvelden ( FR. ) linosnede

Rineke Hollemans 
www.houtsnede.nl 

Rineke is lid en medeoprichter van 
Grafiekvereniging Holt, vereniging van Noordelijke 
Hoogdrukkers (sinds 1998) Ze is ook lid van DNA, 
De Noordelijke Abstracten (sinds 2016).  
Er zijn schilderijen en houtsneden te leen bij de 
Kunstuitleen Kunstplaza Schurer in Assen, in 
VanderVeen. 
Rineke Hollemans volgde aan de Academie Minerva 
te Groningen de opleiding grafiek, schilderen en 
ruimtelijke vormgeving. Naast grafiek maakt ze 
schilderijen (olie-acrylverf en aquarel), objecten, 
kunstboeken, reliëfs en ontwerpt ze lampen.  

Algemeen 
Grafiek, het maken van prenten, is een zelfstandige 
tak in de beeldende kunst. Grafiek is te verdelen in 
hoogdruk (houtsnede, linosnede en gravure), 
diepdruk (etsen), vlakdruk (litho) en doordruk 
(zeefdruk). Mijn grafisch werk is de 
hoogdruktechniek: hout- en linosneden of een 
combinatie van de twee technieken. Er zijn vele 
mogelijkheden om te experimenteren met 
materialen en methoden. Meestal maak ik een 
houtsnede in de "legkaarttechniek". Een houtplaat, 
bijv. berkentriplex, wordt als bij een legpuzzel in 

verschillende stukken gezaagd, wat gelijktijdig 
afdrukken van verschillende kleuren mogelijk maakt. 
In mijn atelier wordt alles in kleine oplagen (3 - 5 
stuks) gedrukt of als unicum. 

Onderwerpen 
Landschappen in Europa of ver daar buiten en 
bloemen. In 1999 ben ik begonnen aan een serie 
houtsneden met de titel “Wetlands”, die ontstaan 
waren in het Hoge Land van Groningen. De 
kleurenhoutsneden laten de sporen zien van water 
die achtergelaten zijn in het landschap. De 
eenvoudige, vaak heel abstracte vormen van dit 
vlakke landschap met zijn weerspiegelingen van 
lucht en water zijn nog altijd een grote 
inspiratiebron. De wierden of terpen zijn het 
onderwerp van 2017, het blijft boeien.

De expositie in het clubhuis is van januari tot en met maart.
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Uit je dak?
Wilt u ook eens echt culinair uit uw dak 
gaan? Bij HANOS vindt u het grootste  
assortiment voor food professionals onder 
één dak. Food, non-food en heel veel vers.
 
Het belang van de klant staat voorop. 
Een persoonlijke benadering met een groot 
gevoel voor service, daar gaan wij voor.

Welkom in de wereld van HANOS!

www.hanos.nl

HANOS Groningen - Bornholmstraat 56 - 9723 AZ Groningen - Tel. (050) 597 36 00
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Een
prettige kennismaking


